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ZAPISNIK 

 druge redne seje Sveta staršev v šolskem letu 2024/2025, ki je potekala  

 v sredo, 27. 11. 2024, ob 18.00 preko Zooma 
 

Prisotni: Tina Katonar, Peter Može, Lina Kaldana, Daša Lipar, Mojmir Kranjec, Aleša Žibert, Robert 

Smoje, Mateja Lovrič, Taja Lukač, Doris Lovrečič Skrt, Nataša Gržinić, Darja Šikman, Armand Faganel, 

Špela  Legovič, Željko Planinšič, Alen Radojkovič, Miran Petrič, Tajib Mašić, Maja Stanojević.  

Opravičili: Alenka Rušt, Adler Miranda. 

Odsotni: Maja Ranik, Elis Budak, Dejan Pižmoht, Katjuša Pirnat, Barbara Jelušić. 

Ostali prisotni: Borut Butinar, ravnatelj. 

Sejo vodila: Nataša Gržinić. 

Uvodoma je N. Gržinić ugotovila, da je na seji prisotnih 17 od skupno 26 članov in s tem potrdila, da je 

sklepčnost zagotovljena. 

 

1. Pregled in potrditev zapisnika 1. (konstitutivne) seje in pregled uresničitve sklepov. 

Zapisnik 1. (konstitutivne seje) seje so člani prejeli skupaj z vabilom.  
N. Gržinić je prisotne člane pozvala, da podajo pripombe na zapisnik.  
 
Na podlagi prejetih pripomb je bil sprejet sklep:  
 

SKLEP št. 1 
 
Pod 1. točko zapisnika 1. (konstitutivne) seje se popravi zapis števila prisotnih predstavnikov staršev. 
Popravljen zapis je: »Na seji je prisotnih 19 predstavnikov staršev od skupno 25 članov, s tem je 
sklepčnost zagotovljena«. 
 
Drugi odstavek 8. točke zapisnika se dopolni, da starši podpirajo strokovne ekskurzije, če so te 
povezane s šolskim programom. Popravljen zapis se tako glasi: »Starši predlagajo in podpirajo 
organizacijo še kakšne nadstandardne ekskurzije za dijake, s katero bi obiskali večje evropske 
prestolnice, če so te povezane s šolskim programom, saj imajo ostale šole več tovrstnih ponudb«. 
 
Svet staršev je potrdil popravljen in dopolnjen zapisnik 1. (konstitutivne) seje. 
 
ZA: 17 
PROTI: 0  
VZDRŽANI: 0 
 
Sklep je bil potrjen.  

http://www.geps.si/


     

2. Potrditev dnevnega reda  
 

N. Gržinić je prisotnim članom prebrala predlagani dnevni red. Pripomb na predlagani dnevni red člani 

niso imeli, zato je bil sprejet 

SKLEP št. 2 

Svet staršev GEPŠ potrjuje predlagani dnevni red 2. redne seje.  

ZA: 17 
PROTI: 0  
VZDRŽANI: 0 
 
Sklep je bil potrjen.  
 

3. Potrditev predstavnice staršev dijakov 2. letnika programa Tehnik računalništva v Svet staršev. 

N. Gržinić je obrazložila, da je Svet staršev na konstitutivni seji dne 23. 10. 2024 pod točko 4. »Sprejem 

ugotovitvenega sklepa o konstituiranju sveta staršev« sprejel sklep o konstituiranju sveta staršev 

izvoljenih predstavnikov na podlagi poročila ravnatelja. Na seznamu izvoljenih predstavnikov staršev 

ni predstavnice 2. letnika programa Tehnik računalništva. 

Predlog ugotovitvenega sveta so člani prejeli skupaj z vabilom. Na predlog ugotovitvenega sklepa ni 

bilo pripomb, zato je N. Gržinić člane pozvala da glasujejo za predlagani sklep.  

Sprejet je bil  

UGOTOVITVENI SKLEP št. 3 

Izvoljena predstavnica staršev dijakov 2. letnika Tehnik računalništva v Svet staršev GEPŠ je Doris 

Lovrečič Skrt. Izvoljenih vseh predstavnikov staršev dijakov v Svet staršev GEPŠ za šolsko leto 

2024/2025 je skupaj 26.  

Ugotovitveni sklep je dopolnitev sklepa št. 2, ki je bil sprejet na konstitutivni seje Sveta staršev dne 

23. 10. 2024 pod točko 4. »Sprejem ugotovitvenega sklepa o konstituiranju sveta staršev«. 

ZA: 17 
PROTI: 0  
VZDRŽANI: 0 
 

Sklep je bil potrjen.  

 

4. Obravnava prejetega dopisa glede ure začetka pouka. 

N. Gržinić je uvodoma pojasnila, da je na ravnatelja in na Svet staršev bil naslovljen dopis v  katerem je 

izražena zaskrbljenost glede prezgodnjega začetka pouka na GEPŠ. Dopis so člani sveta staršev prejeli 

skupaj z vabilom.  

Nadalje je povedala, da Svet staršev ne bo sprejel odločitve o urniku pouka, ker je za to pristojen drug 

organ šole, lahko pa poda mnenje na temo ter, da pravilnik o šolskem koledarju v srednjih šolah določa, 



     

da se pouk praviloma začne ob 8h, razen če Svet šole v soglasju s svetom staršev in učiteljskim zborom 

določi drugače. Povabila je k besedi ravnatelja, da predstavi problematiko in načrtovanje urnika.  

Ravnatelj je povedal, da je na šoli nekaj čez 400 dijakov, ki se dnevno vozi z avtobusi ter, da bi za premik 

urnika bila potrebna predhodna prilagoditev voznega reda, tako mestnega kot primestnega. Nadalje 

razloži, da bi v primeru premika začetka urnika na 8.00 ali 8.30 za četrte letnike pomenilo, da bi pouk 

zaključili med 15.00 in 16.00 uro, nižji letniki pa okoli 14.00 ure.  

Nekateri predstavniki staršev dijakov so povedali, da so v razredu opravili manjšo anketo med dijaki ali 

starši ter, da večina vprašanih meni, da je trenuten urnik ustrezen ter, da je večina bila proti 

kasnejšemu začetku pouka. Po razpravi, v kateri so bila predstavljena mnenja predstavnikov staršev 

dijakov, so članov sveta staršev izrazili zadovoljstvo z obstoječim urnikom. Med argumenti za ohranitev 

obstoječega urnika so bili tudi: skrb, da bi kasnejši zaključek pouka negativno vplival na popoldanske 

izven šolske dejavnosti, dijaki bi imeli manj časa za učenje, urnik prehranjevanja, zamik vseh 

obveznosti, poznejše spanje in podobno. Potekala je tudi razprava o izvedbi ankete med vsemi starši 

dijakov GEPŠ-a, vendar je več predstavnikov staršev bilo mnenja, da glede na že prejeta mnenja 

nekaterih razredov to ni potrebno. 

Pri tej točki sta se pridružili še dve predstavnici staršev dijakov. En predstavnik se je opravičil in sejo 

zapustil predčasno. 

Po zaključeni razpravi je bil sprejet  

SKLEP št. 4 

Svet staršev GEPŠ se je seznanil s predlogom o zamiku začetka pouka na kasnejšo uro in o tem 

razpravljal. Po razpravi so člani sveta soglasno menili, da je obstoječi urnik primeren in spremembe 

niso potrebne.  

ZA: 18 
PROTI: 0  
VZDRŽANI: 0 
 

Sklep je bil potrjen.  

Sklep se posreduje Svetu zavoda GEPŠ in ravnatelju GEPŠ.  

 

5. Pobude, predlogi in vprašanja. 

N. Gržinić je prisotne pozvala k razpravi.  

Tina K. je opozorila na avtobusno linijo Sv. Anton – Piran, ki pelje mimo Belega Križa do Pirana, zato 

dijaki, ki obiskujejo pouk v Portorožu kasneje pridejo do šole. Težava je, da linija avtobusa ne gre skozi 

Portorož, da bi se pred prihodom v Piran ustavila pred šolo. 

Ravnatelj pojasni, da se je podjetje Arriva letos odločila za spremembo avtobusne linije, ter šolo o tem 

ni obvestila. Ravnatelj se je na  podjetje Arriva pritožil, kjer pa so pojasnili, da so zaradi težav s 

pomanjkanjem voznikov prilagodili itinerarij te linije.  

Ena predstavnica se je opravičila in predčasno sejo zapustila.  

 



     

Po razpravi je bil sprejet  

SKLEP št. 5 

Svet staršev se je seznanil s težavami dijakov pri uporabi avtobusne linije Sv. Anton – Piran in se  

soglasno zavzema za pripravo peticije, v kateri se izrazi zahteva po ustrezni prilagoditvi itinerarija 

avtobusne jutranje linije Sv. Anton – Piran, ki jo večinoma uporabljajo dijaki srednje šole. Svet 

staršev predlaga, da linija pelje skozi Portorož in ne Beli Križ, ker je za potnike ustreznejša. Peticijo v 

imenu predstavnikov Sveta staršev podpiše predsednica Sveta staršev. Peticija bo naslovljena na 

podjetje Arriva.  

ZA: 17 
PROTI: 0  
VZDRŽANI: 0 
 
 
N. Gržinić je predstavila še težavo, na kateri so opozorili nekateri straši, in sicer na zahtevnost treh 
pisnih preverjanj, ko je eno od preverjanja tudi matematika. Ker so ocenjevanja v pristojnosti šole  ter 
so tri pisna preverjanja skladna s pravilnikom, Svet staršev o tem ne bo razpravljal. 
 
 
6. Razno 
 
Pod točko razno ni bilo razprave.  
 
Seja se je zaključila ob 19:17. 

                                                                                                             Zapisala:  
                                                                                                             Nataša Gržinić, 

         predsednica  Sveta staršev GEPŠ 
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